
                  Obec Plechotice, Hlavná 39/70, 075 01 Plechotice 

_________________________________________________________________________ 

 

Zápisnica z 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Plechotice konaného dňa 26.09.2024 

o 16.00 hod. v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach 

 

Prítomní: 

PaedDr. Marek Andráš, starosta obce 

 

Jaroslav Bič - poslanec 

Mgr. Lucia Ondová - poslankyňa 

Štefan Meglés - poslanec 

Stanislav Roman – poslanec 

Ladislav Majerník - poslanec 

 

Ing. Valéria Antalová – kontrolórka obce 

 

Mgr. Dominika Malčická – zapisovateľka 

 

Neprítomný – svoju neúčasť na desiatom zasadnutí OZ ospravedlnili: 

Mgr. Martin Hrubovský – poslanec 

Ing. Štefan Vereb – poslanec 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zvolal starosta obce podľa ustanovenia § 13 ods. 4 Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Konsolidovaná výročná správa 

4. Príprava stretnutia dôchodcov  

5. Rôzne 

6. Záver  

 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce PaedDr. Marek Andráš o 16.00 hod. 

v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach a privítal všetkých prítomných. Zároveň 

skonštatoval, že z počtu 7 poslancov je prítomných 5 poslancov, dvaja poslanci svoju neúčasť 

ospravedlnili. 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli z radov poslancov starostom navrhnutí Štefan Meglés a Stanislav 

Roman.  Poslanci súhlasili s vysloveným návrhom a o jeho schválení hlasovali takto:  

 



Prítomní: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

 

Za: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

3. Schválenie programu 

 

V tomto bode starosta obce predniesol program rokovania zverejnený v pozvánke na toto zasadnutie 

a zároveň žiadal o doplnenie bodu programu s názvom Schválenie PHSR obce na programovacie 

obdobie 2024-2030, ktorý by nasledoval po bode programu KVS.  

 

Poslanci o tom  hlasovali nasledovne: 

 

Prítomní: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

 

Za: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

4. Konsolidovaná výročná správa 

 

Starosta obce oboznámil poslancov s Konsolidovanou výročnou správou obce za rok 2023, ktorá bola 

v zákonom stanovenej lehote zverejnená a mohlo sa do nej nahliadnuť. 

Poslanci túto správu vzali na vedomie. 

 

5. PHSR obce Plechotice na programovacie obdobie 2024-2030 

 

Starosta obce oboznámil poslancov s návrhom Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Plechotice na programovacie obdobie 2024-2030. Tento program sa skladá z 5 častí – analytickej, 

strategickej, programovej, finančnej a realizačnej. Je to strednodobý až dlhodobý rozvojový dokument 

navrhnutý pre čo najpresnejšiu identifikáciu potrieb rozvoja obce. Ak má obec tento program 

schválený, môže rozšíriť oblasť projektov/dotácií, o ktoré sa uchádza alebo má záujem a proces 

schválenia jej žiadostí môže byť jednoduchší, príp. kratší. Poslanci návrh PHSR prešli, doplnili ho 

o ďalšie aktivity a následne o jeho schválení hlasovali takto:  

 

Prítomní: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

 

Za: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

 



6.  Príprava stretnutia dôchodcov 

 

Poslanci a starosta obce diskutovali o pripravovanom podujatí Úcta k starším, ktoré sa uskutoční 

v nedeľu 06.10.2024 so začiatkom o 14. 00 hodine v priestoroch KD obce. Spolu prejednávali 

účinkujúcich, ktorí vystúpia so svojím programom, pripravované pohostenie a tiež darčeky pre 

seniorov, ktoré sa tak ako minulý rok budú odovzdávať občanom obce, ktorí v aktuálnom 

kalendárnom roku dovŕšili vek 60 rokov. 

 

7. Rôzne 

 

V tomto bode programu starosta obce informoval poslancov o projektoch, ktoré sa momentálne 

realizujú a tiež o tých, ktoré sa budú realizovať, prípadne o ktoré sa obec chce v blízkej dobe 

uchádzať.  

Aktuálne prebieha výmena okien na budove obecného úradu, tiež zatepľovanie obecného úradu, urobí 

sa nová fasáda. Vpredu nad hlavným vchodom bude urobený nový prístrešok. 

Do dvoch týždňov je plánované odovzdanie nového traktora pre potreby obce. 

Cez MAS Sečovce má obec schválenú žiadosť o nenávratný finančný príspevok vo výške 70 000,- € 

na rekonštrukciu vnútorných priestorov kultúrneho domu a na najbližšom výjazdovom rokovaní vlády 

sa  chce obec uchádzať o finančné prostriedky určené na rekonštrukciu kuchyne kultúrneho domu. 

V schvaľovaní je rovnako cez túto MAS žiadosť na stavbu „Amfiteáter Plechotice“, ktorá by bola 

umiestnená za obecným úradom vedľa športových ihrísk a slúžila by pre kultúrne potreby obce.  

Obec sa zapojila do programu Obnova dediny, kde žiada 8 000,- € na výsadbu alejí na vybraných 

častiach Hlavnej a Sečovskej ulice.  

Finančné prostriedky na prístrešok za kultúrnym domom (v priestoroch, kde sa robia Plechocicki 

dobroty) by obec chcela získať od spoločnosti SPP a.s. 

Čo sa týka rekonštrukcie šatní na miestnom futbalovom ihrisku, je vypracovaný projekt na tieto šatne. 

Nie je však urobený rozpočet. Táto rekonštrukcia však bude stáť väčší obnos peňazí a počíta sa 

i s 10% spoluúčasťou obce. Ministerstvo cestovného ruchu a športu SR by malo zverejňovať výzvy, 

do ktorých by sa obec mohla zapojiť pri tejto rekonštrukcii, preto dal starosta obce poslancom 

hlasovať o tom, či súhlasia, aby sa dal urobiť rozpočet a následne nech sa obec zapojí do takejto výzvy 

na rekonštrukciu futbalových šatní.  

Poslanci o tom hlasovali takto:  

Prítomní: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

 

Za: 5 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Štefan Meglés, Stanislav Roman, Ladislav Majerník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 2 

 

Pokiaľ ide o  kanalizáciu, táto je stále v územnom konaní a čaká sa za ďalšími povoleniami zo strany 

kompetentných orgánov. Až potom sa môže podať žiadosť o stavebné povolenie. Minulý mesiac boli 



obci doručené dve faktúry v celkovej sume 10 800,- € od spoločnosti Enviroline s.r.o., Košice, ktorá 

pripravovala projektovú dokumentáciu na kanalizáciu a o ktorých súčasné vedenie obce  nemalo 

vedomosť. 

 

Starosta v tomto bode oboznámil poslancov aj s možnosťou postavenia nájomných bytov v obci na 

Družstevnej ulici, kde je podľa územného plánu obytná zóna a kde sa aj v minulosti počítalo 

s výstavbou nových rodinných domov či bytov. Vzhľadom na to, že sú tam pozemky 

Rímskokatolíckej Cirkvi – Arcibiskupstvo Košice, bolo by potrebné zabezpečiť ich súhlas,  prípadne 

rokovať o odpredaji týchto  pozemkov. Zo Štátneho fondu rozvoja bývania by obec mohla získať 

pôžičku, ktorá by sa splácala z uhradeného nájmu od nájomníkov. Poslanci sa zhodli, že by to 

nemuselo byť zlé a starosta môže prezistiť bližšie podmienky týkajúce sa realizácie takejto výstavby. 

 

Novinkou, o ktorej starosta informoval, je to, že spol. FURA s.r.o., Košice predala svoj podiel spol. 

KOSIT a.s. a teda od nového roka kvôli zmeneným a tiež navýšeným poplatkom pravdepodobne dôjde 

k zmene zberu odpadu. Z 5-zložkového sa zmení na 3-zložkový zber. Každá KUKA nádoba by mala 

mať svoj čip priradený k jednotlivým domácnostiam, pričom odpad sa pri každom vývoze odváži 

a toto bude informáciou, koľko ktorá domácnosť separuje a koľko odpadu sa u nej vyzbiera. Zatiaľ 

však nie je rozhodnuté, či obec na tento nový spôsob zberu prejde. 

 
8. Záver  

 

Po prerokovaní programu starosta obce poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a o 17.15 hod.  ho ukončil.   

 

 

 

Zapísala: Mgr.  Dominika Malčická                                      ...................................................... 

 

 

V Plechoticiach, 23.09.2024 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Štefan Meglés                                                                             ........................................................ 

 

Stanislav Roman                                                                         ........................................................  

 

 

 

 

 

 

                                                                                                               PaedDr.  Marek Andráš 

                                                                                                                        starosta obce 

 


